

Edle Araber in der Bankenmetropole

Arabica C-Show - Junior Females

GOLD

Al Milana

(Al Milan x Marakovka)

Sax Arabians

SILVER

DA Magnifica

(Massai Ibn Marenga x

Madeira)

Teymour Razavifarahmand



BRONZE

Nedschd Mansoura M

(Nedschd Mansour x Mayyada Bint Salua)

Gabriele Schuster

Zum 9. mal fand das 3 Tage Event auf der Frankfurter Rennbahn statt. Durch die fantastische Lage in mitten der Bankenmetropole Frankfurts nur 3 km vom weltweit bekannten Airport entfernt.

Auch dieses Jahr zog das Event weltweit die Besucher und Aussteller wieder an. Das Vip Zelt wurde wieder von einer der besten Gastronomen in Frankfurt bewirtet. Hauptsponsor Qatarairwaiys war mit vielen Kunden vor

For the 9th time in a row, the 3 day Arabica Frankfurt International took place at the Frankfurt Racetrack. An ideal location in the middle of the city and only 3km away from the International Airport.

Also this year, horse lovers from all over the world were present. As every year, the VIP arena was being served with the best gastronomic of Frankfurt. There were,

Noble Arabian horses in the city metropolis

text by Markus Metzler | pictures by Erwin Escher (www.ErwinEscher.com)

Arabica C-Show - Junior Males



GOLD

BS Mashallah

(QR Marc x FS Mona Lisa)

Brigitte Sprave

SILVER

Euros

(Europe Al Khidar x
Tatjana Bint Takema)

Sax Arabians



BRONZE

Al Justice

(WH Justice x Milena)

Sax Arabians

Ort. Viele Stände umsäumten das Festival und jeden Mittag gab es wie gewohnt ein 2 stündiges Rahmenprogramm mit einer Falkenschau dem DWZAV mit den Windhundrassen, die man in verschiedenen Schaulaufen bewundern konnte, gerittene Darbietungen von Kai Nehring, Aachatekinnern und vieles mehr.

Viele gastronomische Bereiche wie ein wunderschöner Biergarten oder eine Champagner Bar luden zum

among the many gastronomic treats, also a 'Biergarten' with the best beers and a champagne bar.

There where stands were people could buy all kinds of products and as every year there was a two hour programme with a Birdshow, a show with Sighthounds of the DMZAV, who also presented them in several dog races and several more events.



Arabica C-Show - Senior Females

GOLD**Marni**

(Windsprees Mirage x Marakovka)

Sax Arabians**SILVER****Kaschina**

(Kruschan Ibn Kantar x

LF Viva Aileen)

Araberhof Heidegger

**BRONZE****Nakarta**

(Narym x Samira IX)

Franz Schöll

verweilen ein. Am Samstagabend wie immer der Züchterabend mit Live Music im Dorint Hotel Niederrad.

Am Samstag, dem 11. Juni begann die Schau mit der Arabica, der nationalen C-Schau.

Hier waren als Richter Frau Michaela Weidner aus Deutschland und Frau Hellen Hennekens aus Holland geladen.

Das Fohlenchampionat konnte das Gestüt Sax für sich gewinnen. Champion wurde die Meshan ibn Kubinec Tochter Marna und Reserve Champion der Europe al Khidar Sohn Lameer.

On Saturday evening the famous breederseveining was held at the Dorint Hotel Niederrad.

Main sponsor of the event was Qatar Airways, who was present with a lot of clients.

The show started on Saturday 11th of June with the Arabica National C show. Judges of this show were Michaela Weidner from Germany and Hellen Hennekens from The Netherlands.

The show started with the foal classes. Both won by Sax Arabians. Champion foal was Marna by Meshan ibn Kubinec with Lameer by Europe al Khidar as reserve.

The junior fillies championship was also won by Sax Arabians. This time with an daughter of Al Milan. A silver

Arabica C-Show - Senior Males



GOLD

Pyramid Layyan K

(Al Lahab x Bint Kahila)

Pyramid Stud

SILVER

Jason S

(Major x Jacaranda T)

Jürgen Schäfer



BRONZE

Authentic Mahab

(Al Lahab x Authentic Monisa)

Bobrzyk / Wagner

Bei den Junior Stuten wurde Gold Champion die Al Milan Tochter ebenfalls aus der Zucht von Sax Arabians. Silber erhielt die Massai Ibn Marenga Tochter Da Magnific aus der Zucht von Darius Arabians. Bronze erhielt die Stute Nejd Mansoura aus der Zucht von Nejd Arabians.

Bei den Juniorhengsten sah es etwas anders aus, hier gewann das Goldchampionat BS Mashalla ein QR Marc Sohn gezüchtet von Brigitte Sprave. Das Silberchampionat ging an Euros, einem Europe al Khidar Sohn aus der Zucht von Sax Arabians. Bronze erhielt Al Justice, ein WH Jusice Sohn ebenfalls aus der Zucht von Sax Arabians.

Bei den Seniorstuten erhielt Gold die Stute Marni, eine Windspreese Mirage Tochter aus der Zucht von Sax Arabians. Silber ging an die Stute Kaschina, eine Krushan

medal was for DA Magnific. Sired by Massai ibn Marenga. Bronze champion was Nejd Mansoura. Bred and owned by Nejd Arabians.

The colt championships was won by BS Mashallah. Son of QR Marc and owned by Sprave. Silver champion was Euros. A son of Europe al Khidar and owned by Sax Arabians. Also the bronze medal went to the same studowner. This time for Al Justice by WH Justice.

The senior mare championship title went to Marni (Windsprees Mirage) Owned by Sax Arabians. Silver medal winner was Kaschina (Krushan ibn Kantar) owned by Piller Heidegger. Bronze champion was Narkarta. A daughter of Narym and owner by the Schöll family.

Orientalica International B-Show - Junior Females

**GOLD****AJA Rosada**

(Aja Justified x Psyches Sancerre)

Athbah Stud**SILVER****Esskhija Bint Essteema**

(Khidar x Essteema)

Sax Arabians**BRONZE****HS Temptation Eyes**

(A Temptation x MMA Diamond Dawn)

Thomas Mayer**Foals****CHAMPION****Lameer**

(Europe Al Khidar x Lamera)

Sax Arabians

ibn Kantar Tochter aus der Zucht von Frau Piller Heidegger. Bronze erhielt Narkarta, einer Narym Tochter aus der Zucht von Familie Schöll.

Bei den Seniorhengsten erhielt Gold der ägyptische Al Lahab Sohn Pyramis Layyan K aus der Zucht der Familie Wagner. Silber ging an Jason S einem Mayor Sohn aus der Zucht von Jürgen Schäfer. Bronze Authentic Mahab, ebenfalls ein Al Lahab Sohn aus der Zucht von Rosemarie Kolster, der sich im Gemeinschafts Besitz Bobzyk Wagner befindet.

The senior stallion championships was won by the Straight Egyptian Pyramid Layyan K. A son of Al Lahab and owned by the Wagner Family. Silver was Jason S. Son of Major and owned by Jürgen Schäfer. Bronze champion was Authentic Mahab. Also a son of Al Lahab and owned by Rosemarie Kolster and Bobzyk Wagner.

After a long breeders evening, the show continued on Sunday morning, the 12th of June with the International B-show 'Orientalica' at 10:00 hours. Judges for this show

Orientalica International B-Show - Junior Males



GOLD

Al Marid

(Al Milan x Bafra B)

Tomas Holubec

SILVER

Marshan

(Meshan Ibn Kubinec x Marni)

Sax Arabians



BRONZE

Perugino

(Marajj x Precious)

Klarenbeek Arabians



RESERVE CHAMPION

AF Nadjiva

(Duval x AF Nadjira)

Arabian Fantasie

Foals

Nach einem langen Züchterabend ging es dann am Sonntagmorgen, dem 12. Juni ab 10:00 Uhr mit der internationalen B-Schau der Orientalica weiter.

Richter hier Frau Garde-Ehlert aus Deutschland, Herr Nasr.Marei aus Ägypten, Herr Ali Sharaawi aus Ägypten und Herr Manfred Hain aus Deutschland.

Beim Fohlenchampionat gewann Lameer, der Reservechampion der nationalen C-Schau aus der Zucht

were Mrs. Garde-Ehlert & Mr. Manfred Hain from Germany and Mr. Nasr Marei & Mr. Ali Sharaawi from Egypt.

The day started with the foal championship. Won by the reserve champion of the day before: Lameer. Bred by Sax Arabians. Reserve champion title went to The Netherlands for AD Nadjiva by Duval. Owned by Arabian Fantasy.

The junior championship fillies was won by Aja Rosada.

Orientalica International B-Show - Senior Females

GOLD**Sidi Alija Moon**

(Thee Cyclone x Sidi Bint Malika)

Nayla Hayek**SILVER****Alia Lahab RSA**

(Al Lahab x Alia Valentino)

Nayla Hayek**BRONZE****Lamera**

(Laman HVP x Merana)

Sax Arabians

von Sax Arabians. Das Reservechampion ging nach Holland an AF Nadjiva einer Duval Tochter aus der Zucht Arabian Fantasie.

Bei den Junior Stuten erhielt Gold AJA Rosada einer Tochter des Worldchampions AJA Justified aus der Zucht von der Familie Hickford, Besitzer Atbah Stud in Saudi Arabian.

Silber ging an Esskhija Bint Essteema einer Khidar Tochter aus der Zucht von Sax Arabians in Deutschland. Bronze erhielt HS Temptation Eyes einer Temptation Tochter aus den USA, Besitzer Thomas Mayer aus Deutschland.

Bei den Juniorhengsten erhielt Gold Al Marid, einem Al Milan Sohn, Züchter und Besitzer Tomas Holubec aus der Slowakei. Silber erhielt Marshahn, einem Meshan ibn

Daughter of worldchampion Aja Justified. Bred by the Hickford family and owned by Atbah Stud of Saudi Arabia. Reserve champion was Esskhija bint Essteema. Tochter of Khidar and owned by Sax Arabians, Germany.

Bronze medal winner was HS Temptation Eyes. Daughter of Temptation, bred in the United States and owned by Thomas Mayer from Germany.

The junior championships colts was won by Al Marid. Son of Al Milan. Bred and owned by Tomas Holubec from Slovakia. Silver champion was Marshahn. Son of Meshan ibn Kubinec and owned by Sax Arabians. Bronze medal winner was Perugino. Son of Marajj and owned by Klarenbeek Arabians, The Netherlands.

The Senior mares championship was won by the Straight

Orientalica International B-Show - Senior Males



GOLD

Al Khatab Al Thani

(Al Batran x Hanan)

**Sons Husain Bin
Mohamed Basha**

SILVER

Europe Al Khidar

(Khidar x Essteema)

Sax Arabians



BRONZE

MM Sultan

(Kubay Khan x Alaska QQ)

Arabian Fantasie

Kubinec Sohn aus der Zucht von Sax Arabians. Bronze erhielt Perugino, einem Marajj Sohn aus der Zucht von Klarenbeek Arabians in Holland.

Bei den Seniorstuten gewann die reinägyptische Stute Sidi Alija Moon, eine Thee Syclone Tochter gezüchtet in Südafrika und im Besitz von Nayla Hayek in der Schweiz. Silber ging an Alia Lahab RSA, einer Al Lahab Tochter gezüchtet in der USA, Besitzer ebenfalls Frau Nayla Hayek in der Schweiz. Bronze Lameera, einer Laman HVP Tochter aus der Zucht von Sax Arabians.

Bei den Seniorhengsten gewann das Goldchampionat Al Khatab al Thani, einem Al Batran Sohn Züchter Sons Hussin al Mohamed Basha aus Saudi Arabian in der Pacht von Tom Oben.

Egyptian Sidi Alija Moon. Sired by Thee Syclone and bred in South Africa. Owned by Nayla Hayek from Switzerland. Reserve champion was Alia Lahab RSA. Daughter of Al Lahab and bred in the United States. Also owned by Nayla Hayek. Bronze champion was Lameera. Daughter of Laman HVP and owned by Sax Arabians.

De senior stallion championship was won by Al Khatab al Thani. Son of Al Batran. Bred by Hussin al Mohamed Basha from Saudi Arabia and leased by Tom Oben from Belgium.

Silver medal winner was Europe al Khidar. Son of Khidar and owned by Sax Arabians. Bronze champion was MM Sultan. Son of Kubay Khan and owned by Arabian Fantasy from The Netherlands.

Best of show was the Saudi owned Al Khattab al Thani.



Egyptian Cup - Junior Females

GOLD**OEJ Mona Lisa**

(Simeon Sharav x Monet KA)

Kumait Stud**SILVER****Noor Magida LDA**

(Mishaal HP x Nakarta)

Nayla Hayek,

Hanaya Arabians

**BRONZE****Belqis Al Safi**

(Ansata Nile Echo x Bukra Bint Salaam)

Geert Oben

Silber gewann Europe Al Khidar, einem Khidar Sohn aus der Zucht von Sax Arabians und Bronze MM Sultan, einem Kubay Khan Sohn Züchter und Besitzer Arabian Fantasie aus Holland.

Best of Show wurde der aus Saudi Arabian stammende Al Khatab al Thani

Am Montagmorgen dem 13. Juni ab 10:00 Uhr weiter für reinägyptischen Araber.

Richter hier Herr Ali Sharaawi aus Ägypten, Herr Nasr Marei aus Ägypten, Frau Garde- Ehlert aus Deutschland und Herr Manfred Hain aus Deutschland.

Bei den Juniorstuten gewann das Goldchampionat OEJ Mona Lisa, eine Simeon Sharav Tochter, Züchter hier

On Monday morning June 13th the show continued at 10:00 hours with the Straight Egyptian horses.

Judges for this show were Mr. Nasr Marei from Egypt, Mrs. Garde Ehlert & Mr. Manfred Hain from Germany.

The junior filly championships was won by OEJ Mona Lisa. Daughter of Simeon Sharav. Bred by Olry and Eylon from Australia and woned by Kumait Stud Holland.

Silver champion was Noor Magida LDA. Daughter of Mishaal HP. Bred by LD Arabians in the USA and owned by Nayla Hayek from Switzerland. Bronze champion was Bequis al Safi. Sired by Ansata Nile Echo and owned by Geert Oben from Belgium.

The junior colts was won by Pyramid el Sareei. Son of Shagran al Nasser. Bred and owned by the Wagner Family

Egyptian Cup - Junior Males



GOLD

Pyramid El Sareei

(Shagrar Al Nasser x Pyramid Laneya)

Pyramid Stud

SILVER

Ibn Dahra Al Khaled

(Richter MH x Classic Dahra)

Al Khaled Farm



BRONZE

Hatem Al Safi

(Sahib x Hayat)

Geert Oben



Orly und Eylon aus Australien, Besitzer Kumaik Stud Holland. Silber ging an Noor Magida LDA, einer Mishaal HP Tochter aus der Zucht von LD Arabians aus den USA im Besitz von Nayla Hayek in der Schweiz. Bronze erhielt Bequis al Safi, einer Ansata Nile Echo Tochter aus der Zucht von Geert Oben in Belgien.

Bei den Juniorhengsten gewann Pyramid el Sareei, einem Shagran el Nasser Sohn, Züchter und Besitzer Familie Wagner aus Deutschland. Silber ging an Ibn Dahra al Khaled, einem Richter MH Sohn Züchter wie auch Besitzer Al Khaled Farm Belgien. Bronze ging an Hatem al Safi, einem Sahib Sohn aus der Zucht von Geert Oben, Belgien.

Bei den Seniorstuten konnte komplett Frau Nayla Hayek

of Germany. Silver champion was Ibn Dakhra al Khaled. Son of Richer MH. Bred and owned by Al Khaled Farm from Belgium. Bronze champion was Hatem al Safi. Son of Sahib and owned by Geert Oben from Belgium.

With the senior championship was the total victory for Mrs. Nayla Hayek as she owned all the medal winners! Gold medal was for Sidi Alija Moon, who also won the gold medal in the B show. Reserve champion was for Rasheekha Saba by Richteous and bronze medal was for Alia Lahab RSA by Al Lahab.

The Senior stallion championship was won by El Khaled. Son of Ansasta Sinan and also owned by Mrs. Nayla Hayek and bred by Sherri Stoper from the USA. Silver medal was for Pyramid Layyan K. Son of Al Lahab and bred and

Best Egyptian



Egyptian Cup - Senior Females

GOLD**Sidi Alija Moon**

(Thee Cyclone x Sidi Bint Malika)

Nayla Hayek**SILVER****Rasheekha Sabha**

(Richteous x Tammens Ana)

Nayla Hayek,

Hanaya Arabians

**BRONZE****Alia Lahab RSA**

(Al Lahab x Alia Valentino)

Nayla Hayek

für sich verbuchen. Gold gewann wie schon in der B-Schau die Stute Sidi Alija Moon im Besitz von Frau Nayla Hayek aus der Schweiz. Silber ging an Rasheekha Saba einer Richteous Tochter ebenfalls im Besitz von Nayla Hayek. Bronze ging an Alia Lahab RSA einer Al Lahab Tochter auch hier Besitzern Frau Nayla Hayek.

Bei den Seniorhengsten gewann El Khaled, einem Ansata Sinan Sohn ebenfalls Besitzer Frau Nayla Hayek, Züchter Sherri Stoper USA. Silber gewann Pyramis Layyan K, einem Al Lahab Sohn Züchter und Besitzer Familie Wagner. Bronze ging an Nedschd Mansour, einem Maydahn Madheen Sohn, Züchter und Besitzer Nejd Arabians.

Best of Show SIDI Alija Moon von Frau Nayla Hayek aus der Schweiz

owned by the Wagner family. Bronze medal winner was Nedschd Mansour by Maydahn Madheen. Bred and owned by Nejd Arabians.

Best of show was Alija Moon, owned by mrs. Nayla Hayek from Switzerland.

After 9 years, we can celebrate the 10th birthday of this worldwide important and successful show next year. We are very happy to meet all the breeders and friends of the Arabian horse in Frankfurt, the middle of Europe. We are inviting all of you to celebrate this 10th birthday with us next year!

Egyptian Cup - Senior Males



GOLD

El Khaled

(Ansata Sinan x Shahirs Abriel)

**Nayla Hayek,
Hanaya Arabians**

SILVER

Pyramid Layyan K

(Al Lahab x Bint Kahila)

Pyramid Stud



BRONZE

Nedschd Mansour

(Nedschd Mansour x Nejdeya Bint Amouna)

Gabriele Schuster



Nach 9 Jahren werden wir nächsten Jahr den 10. Geburtstag dieser weltweit wichtigen und erfolgreichen Schau feiern. Wir freuen uns sehr Züchter und Freunde des Arabischen Pferdes im Mittelpunkt Europas auf hier in Frankfurt begrüßen zu dürfen. Wir laden Sie ein zu 10. Geburtstag dieser Veranstaltung mit dabei zu sein.

